
 

 

INFORMACJA 

o wspólnym posiedzeniu 

Komisji Budżetu i Finansów 

Publicznych 
oraz Komisji Infrastruktury 

nr posiedzenia: 182  nr posiedzenia: 187 

data posiedzenia: 17 października 2019 r. 
 

 

Porządek posiedzenia: 

 1. Rozpatrzenie ustawy o zmianie ustawy o podatku akcyzowym (druk senacki nr 1327, druki 

sejmowe nr 3813 i 3839). 

Posiedzeniu przewodniczył: 

 zastępca przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów Publicznych Krzysztof Mróz. 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 
senatorowie członkowie Komisji Budżetu i Finansów Publicznych: 

Leszek Czarnobaj, Arkadiusz Grabowski, Kazimierz Kleina, Krzysztof Mróz, Tadeusz 

Romańczuk, Janina Sagatowska, Jacek Włosowicz,  

 

 
senatorowie członkowie Komisji Infrastruktury: 

 Wiesław Dobkowski, Piotr Florek, Robert Gaweł, Jan Hamerski, Grzegorz Peczkis, Jacek 

Włosowicz,  

 

 
goście, m.in.: 

Ministerstwo Finansów: 

podsekretarz stanu Tadeusz Kościński ze współpracownikami, 

 

 
Kancelaria Senatu: 

pracownik Biura Legislacyjnego Szymon Giderewicz. 

 

 

Ad 1. 
 

 Ustawa wprowadza obniżoną o 50% stawkę podatku akcyzowego dla pojazdów hybrydowych. 

Ustawę omówił podsekretarz stanu w Ministerstwie Finansów Tadeusz Kościński. 

Przedstawiciel Biura Legislacyjnego Szymon Giderewicz przedstawił opinię w sprawie ustawy 

wraz z uwagami. 

Nad omawianą ustawą przeprowadzono dyskusję. W dyskusji zabrali głos senatorowie oraz 

przedstawiciel Ministerstwa Finansów. 

Senator Grzegorz Peczkis zgłosił wniosek o wstrzymanie prac nad ustawą do czasu 

zaopiniowania jej przez rząd. 

Senatorowie w dyskusji zwrócili się do przedstawiciela Ministerstwa Finansów z pytaniami 

dotyczącymi stanowiska rządu w sprawie ustawy, wysokości wpływów do budżetu z podatku 

https://www.senat.gov.pl/download/gfx/senat/pl/senatdruki/10556/druk/1327.pdf
http://orka.sejm.gov.pl/Druki8ka.nsf/0/5497C2EACCA3738DC12584710053EFDF/%24File/3813.pdf
http://orka.sejm.gov.pl/Druki8ka.nsf/0/D4C0AB7D2333A1BFC1258494003228EE/%24File/3839.pdf


 

 

akcyzowego od pojazdów silnikowych o pojemności do 2 litrów; zagrożeń wynikających  

z realizacji ustawy; wskazania etapu programu związanego z produkcją polskiego samochodu 

elektrycznego. 

Senator Wiesław Dobkowski zgłosił wniosek o przyjęcie ustawy bez poprawek. 

W wyniku głosowania komisje odrzuciły wniosek o wstrzymanie prac nad ustawą i przyjęły 

wniosek o przyjęcie ustawy bez poprawek. 

Sprawozdawcą komisji będzie senator Wiesław Dobkowski. 

 

Konkluzja: 

 Komisje wnoszą o przyjęcie ustawy bez poprawek (druk senacki nr 1327 A). 

 

 
W posiedzeniu komisji nie uczestniczyły osoby wykonujące zawodową działalność lobbingową 
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